
                                                                

SKOLEBESTYRELSEN 

       SNEJBJERG SKOLE 

Mandag den 28.02.22 

STED: Mødelokale ved administrationen TID: 18.30 -21.00 

Fmd. initialer: AMV 

Til stede: 

Niels Røjkjær Dalmose (ND), Trine 

Hvidbjerg Kryger-Jensen (TJ) Tanja 

Wøldike Møller Madsen (TM), Anja 

Møller-Vestfal (AMV), Marlene 

Damgaard (MD), Monika Bukhave 

Fruergaard (MF), Lene Roesen Stagstrup 

(LS), Vibeke Buskbjerg (VB), Brian 

Rasmussen (BR), Lillian Krarup (LI), 

Mads Medom Madsen (MA) 

 

Afbud: Elevrådet: Arthur og Benedikte 

Mads Medom Madsen 

 

Fraværende:  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Velkommen til Vibeke Buskbjerg, der er ny 

medarbejderrepræsentant i skolebestyrelsen. 

1. Temadrøftelse (0 min) 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                           

2. Elevrådet. (15min) 

 

Nyt fra elevrådet. 

 

Ikke noget fra elevrådet. 

3. Skolebestyrelsens principper. (30 

min) 

 

Drøftelse omkring princip om sund kost. 

Drøftelse omkring princip for Snejbjerg 

Skoles SFO. 

Hvordan sikrer vi, at principperne får ben 

at gå på? 

 

Bilag: 

Princip om sund kost 

Redegørelse omkring brugen af sund kost. 

Princip om Snejbjerg Skoles SFO 

Redegørelse omkring brugen af princip 

om Snejbjerg Skoles SFO 

 

Princip om sund kost blev drøftet. 

Tilføjelse: Elevrådet og skolebestyrelsen drøfter årligt udvalget 

med halinspektøren. 

Princippet tilrettes og sættes i den nye skabelon. 

 

Problemstillinger fra elevrådet: 

Der er spidsbelastning om fredagen. Tilgængelighed blev 

drøftet. Tomme ’huller’ i salatbaren til de sidste. 

Forslag fra elevrådet: lave en tilbudsdag om tirsdagen. 

Kunne caféen holde åbent for køb af frugt/grønt i 10-pausen? – 

evt. styret af elever.  

Forslag om billigere drikkealternativer. 

Opfordre forældrene til at bestille på forhånd. 

 

Forslag til caféen: brik ice-tea uden sukker. 

 

Kantineudvalg nedsat:  

Monica, elevrådsrepræsentant og Lillian. 

 

Princip om Snejbjerg Skoles SFO udskydes til næste møde. 



4. Budget 2022. (15 min) 

 

Drøftelse og evt beslutning om 

godkendelse af budget 2022 

 

 

Bilag: 

Budgetforslag 2022 Snejbjerg Skole 

Budgetforslag 2022 Snejbjerg Skoles SFO 

Brian gennemgik Snejbjerg Skole og SFO’s budget for 2022. 

 

På skolen er der et budget på 29.041.000 kr.  Der er 700.000 kr. 

med som overførsel fra 2020. Der er afsat 100.000 kr. til 

rammereduktion, da man afregner for ekskluderede børn.  

Der afregnes for elevtallet pr. 5/9 året efter. 

 

SFO’en har et budget på 4.350.000 kr. Dette er en stigning pga. 

en forventet elevtilgang. Der er en overførsel på 98.000 kr. med 

som overførsel fra 2020. 

 

Budgetforslagene blev drøftet og godkendt. 

Til udgifter i forbindelse med etablering af trafiksikkerhed er 

der afsat penge. 

 

Forbrugsafgifter – denne post vil skolebestyrelsen følge tæt. 

 

Til næste budgetlægning kunne det være godt at have et 

sammenligningsgrundlag til budgettet året før og det endelige 

regnskab. 

 

5. Nedsat timetal kommende skoleår – 

ansøgning (10 min) 

 

Drøftelse og beslutning vedrørende 

ansøgning til Børne- og Familieudvalget 

om nedsat timetal for kommende skoleår 

 

Bilag: 

Udkast ansøgning  

Ansøgningen skal sendes til behandling i børne- og 

familieudvalget.  

Vi ansøger om nedsættelse af timetallet på to timer. Timerne 

bruges til tolærertimer til holddeling i dansk og matematik samt 

læringsdialog på alle årgange.  

 

Ansøgningen godkendes. 

Pause 10 min  

6. Kommende skoleårs planlægning (20 

min) 

 

Orientering og drøftelse omkring 

kommende skoleår. 

 

 

Timefordelingsplanen for 2022-2023 blev gennemgået og 

drøftet.  

Drøftelse af et ønske om at lægge 5 min pause ind mellem 1. og 

2. lektion. 

Estimat af timer, der skal læses i årgangene. Bedste bud på antal 

timer, der skal læses, blev drøftet. 

Drøftelse af mulighed for flere to-lærer-timer eller 

pædagogtimer i indskolingen. 

Drøftelse af gårdvagter.   

7. Skolebestyrelsesvalg (30 min) 

 

På sidste møde aftaltes, at der skal laves 

en kampagneplan. Drøftelse og beslutning 

om dette. 

Valgmøde den 21. marts drøftelse og 

beslutninger omkring mødet. 

 

Bilag: 

Tidsplan SB-valg. 

Kandidatopstillingsseddel 

Orienteringsbrev om valget 

Drøftelse af flot kampagneplan udarbejdet af Niels og Marlene. 

Alle husker at prikke de andre forældre i den kommende tid. 

Valgmødet d. 21/3: 

Ide: præsentation af trafikarbejdet (Monica præsenterer, alle der 

kan deltager).  

Teams-møde: Mød skolebestyrelsen d. 28/3 fra 19.30-20.30. 

(Marlene, Anja, Tanja) 

 

Tanja, Trine og Anja genopstiller ikke på nuværende tidspunkt. 



8. Referat, opfølgning fra sidste møde, 

siden sidst, orientering og meddelelser. 

(5 min) 

 

- Coronasituationen 

- Trafikmøde 

 

Bilag:  

Økonomioversigter skole og SFO 

Corona: det store peak var i ugerne op til vinterferien. 

Normaliteten er tilbage og opfordring til to ugentlige test er slut. 

Sommerens prøver er for 8. og 9. årgang reduceret. 

 

Trafik – Lillian orienterede om de tiltag, der er i støbeskeen. 

Materiale afventes. 

 

Økonomioversigter er lagt på til selvstudie. 

9. Eventuelt. (5 min) 

 

Note: responstid på Aula kunne indgå i princip for skole-hjem-

samarbejdet. 

Fortsat drøftelse om digital dannelse udskydes til senere møde 

 

10. Næste møde. 

 

 Torsdag d. 24. marts 2022 kl. 18.30-21.00 

 

 


